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Στάθηκε στη σημαντικότητα της ενεργειακής αναβάθμισης των κτηρίων, στην 
προώθηση και αναγκαιότητα των Βιολογικών Καθαρισμών, στη δυναμικότητα 
που διαφαίνεται στις ΟΧΕ, στις Πολιτιστικές Δομές και στις προσβάσεις σε 
μνημεία. Επιπλέον, διατυπώθηκε πως ο Ανάβαλος προχωρά και χρειάζεται 
χρηματοδότηση για δευτερεύοντα έργα , ενώ οι ανάγκες για τεχνική βοήθεια 
είναι αυξημένες.

Χαιρέτισε τη συζήτηση λέγοντας πως πρώτη φορά γίνεται μια σωστή 
διαβούλευση. Τα προβλήματα που έθεσε επί τάπητος είναι η μεγάλη 
γραφειοκρατία και οι πολύπλοκες διαδικασίες καθώς και η έλλειψη πρόσβασης 
σε τεχνική βοήθεια. Επιπλέον, σημείωσε πως η οδοποιία είναι σε άσχημη 
κατάσταση και έθεσε στο θέμα της λειψυδρίας και της ερημοποίησης



ΔΗΜΟΣ ΝΑΥΠΛΙΕΩΝ (κ. Κωστούρος)

Παρατηρήθηκε πως το ουσιαστικότερο κομμάτι του προγράμματος είναι η 
ανάγκη για τεχνική βοήθεια για την υλοποίηση των έργων και ζήτησε τη 
συνέχιση της συνεργασίας μεταξύ Δήμου – Περιφέρειας – ΕΥΔΕΠ. Επίσης, 
στάθηκε στη σημασία της αναβάθμισης της ποιότητας του οδικού δικτύου, 
καθώς αξιοποιείται από τον Τουρισμό. Τέλος, σημειώθηκε πως οι δράσεις για 
τον Σιδηρόδρομο και η σύνδεση με την Τρίπολη είναι ελπιδοφόρες.
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